
Acta núm. 10/2020 de la sessió del Consell Municipal de Salut     
     
     
Caràcter:  Ordinari  
Convocatòria: 27 d’octubre de 2020 
Lloc: Telemàtica   
Hora inici: 20:00h. 
Hora fi: 21:30h 
 
     
Llista d'Assistents     
   
 
Presidència:      
 
Sr. Jordi Pujol Lozano, president del Consell Municipal de Salut.  
 
 
Vocals:     
 
1. Sr. Jordi Pujol Lozano, en representació del grup municipal de ERC.   
2. Sra. Laura Navarro Ceballos, en representació del grup municipal de Junts per Palau.  
3. Sra. Cristina Pérez Gómez, en representació del grup municipal del PSC.  
4. Sr. Juan Martinez Nieto, en representació del grup municipal de C’s. 
5. Sra. Nuria Solà Bujons, en representació del grup municipal de Primàries.  
6. R.B.R., representant dels veterinaris amb consulta a la població 
7. J. A. I. vicepresident de Creu Roja Caldes-Palau-Sant Feliu i representant de la Creu 

Roja local.  
8. M.Ll.R. representant de les entitats i/o associacions vinculades al món de la salut que 

poguessin existir a la població i que estiguin degudament inscrites al Registre Municipal 
d’Associacions i que ho hagin sol·licitat prèviament. 

9. E.F.L. representant de les associacions de veïns del municipi legalment constituïdes i 
inscrites en el Registre Municipal d’Associacions. 

10. R.L.S. representant dels metges amb consulta a la població. 
11. D. L. B. representant dels farmacèutics amb oficina de farmàcia a la població. 
12. J L. M. D., com a persona de reconeguda vàlua personal en el camp de la salut. 
13. S.L.R, representant de les associacions de veïns del municipi legalment constituïdes i 

inscrites en el Registre Municipal d’Associacions. 
14. M.T.F. cap del servei i representant de Salut Pública – Vallès Occidental Est, Sub-

direcció Regional a Barcelona.  
 
Secretària: 
 
LPR, tècnica de Salut Pública 
 
 
No han assistit a aquest acte: 

 
1. B. R. C.,  directora i representant del CAP Palau. 
2. B. P. J. treballadora social de l’Ajuntament i representant de serveis socials municipals 
3. L. J. M., adjunta a direcció i representant de l’Àrea Bàsica de Salut de Palau-solità i 

Plegamans.  
 
  
    



Ordre del dia     
    

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Consell Municipal de Salut de data 21 
de Juliol del 2020.  

2. Informacions relatives a la Covid-19 al municipi.  
3. Informacions relatives al Consell de Participació de la Fundació Sanitària de Mollet.  
4. Proposta d’estatuts amb les modificacions incorporades.   
5. Informacions relatives al Trampeig de vespa vellutina al municipi.  
6. Informacions relatives a la situació de les control de colònies de gats de carrer i les 

problemàtiques detectades amb els animals de companyia per part de l’Agent Cívic.  
7. Informacions relatives a l’augment de coloms en els darrers mesos. 
8. Informacions relatives amb les incidències de rosegadors a la via publica.  
9. Propostes d’urgència. 
10. Suggeriments, precs i preguntes. 

 
 
Apertura:     
    
Comprovat el quòrum exigible i amb l’assistència la Presidència i la Secretaria quan són les 20h 
del dia 27 d’octubre de 2020, el president declara oberta la sessió i passa a despatxar els 
assumptes previstos a l’Ordre del Dia.     
      
 
Desenvolupament de la sessió:     
 
    
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions ordinàries del 21 de juliol de 2020.  

 
En tant que no hi ha esmenes, es donen per aprovades l’acta de juliol de 2020.    
 

 
2. Informacions relatives a la Covid-19 al municipi. 

 
Jordi Pujol Lozano actualitza la situació al municipi sobre la pandèmia posant de 
manifest que l´estiu s´ha passat força bé amb pocs casos però les ultimes setmanes es 
registren 47 casos positius. Seguim prenent les mesures dictades des de la Generalitat 
per mantenir o baixar la corba.  
 

M.Ll.R. demana informació sobre el funcionament del CAP i de Residencial Palau. 
També pregunta que ha pensat l´Ajuntament sobre les properes festivitats (Sta. Llúcia, 
Castanyada...) i les possibles aglomeracions de gent.  
Agraeix als grups municipals el suport o no a les mocions presentades per part de la 
Plataforma.  
  
Jordi Pujol Lozano (en absència de cap representació per part del CAP) informa que té 
coneixement que el servei està tensionat. Les comunicacions amb els professionals a 
través de la meva salut estan funcionant. Les proves de PCR estan funcionant. Falten 
professionals administratius. 

  
El Dr. JL.M. D. intervé i explica que s´està fent seguiment per part de la Generalitat i la 
B.R.C., que dirigeix el tema sanitari. Es fan PCR a els treballadors i en alguna de les 
plantes de la residencia. S´observa que en aquesta onada la transmissió del virus és 
mes ràpida però menys agressiva. La intervenció del CAP és molt efectiva. Es plantegen 
tornar a tancar l’accés a les visites familiars. En relació als       Epi’s i  material és suficient 
per poder treballar amb eficàcia.  



 
Jordi Plaza Nualart (regidor de festes) explica que pel decret de la Generalitat queden 
suspeses activitats com el Pati lúdic, Sta. Llúcia, la botifarrada dels Pessebristes,... ja 
que qualsevol aglomeració es considera perillosa. Estan treballant amb discreció el 
tema de la cavalcada de reis, buscant una alternativa amb col·laboració amb les  
entitats. Es confirma que la cavalcada com es feia normalment, però si que es farà 
alguna cosa mes individualitzada per tal de mantenir la màgia d´aquesta festivitat.  

 
       Cristina Pérez Gómez formula les següents preguntes: 

• S´estan cobrint les baixes laborals del personal del CAP? 

• Quines xifres de capacitat tenen al servei del CAP? 

• Hi ha gent que no té accés a la meva salut.  

• Tenim casos positius a la Residencia? 
  

Jordi Pujol Lozano consultarà amb el CAP i s’enviaran les respostes per correu 
electrònic.  

 
El Dr. JL.M. D. respon a la pregunta sobre Residencia Palau i informa que fins ara tenien 
una residencia Verda. Es va detectar un cas positiu i es va aïllar a la 3ª planta amb la 
seva companya d´habitació. De moment no tenen més positius i des del CAP s’està fent 
el seguiment. Han passat de residencia Verda a Taronja pendents del últims resultats 
de PCR. 
 
Jordi Pujol Lozano fa referencia al tema de les desinfeccions d´espais i explica la poca 
o nul·la efectivitat donada la facilitat de reinfecció. Des de l´Ajuntament i també des de 
la Generalitat s’està conscienciant de la importància de la neteja de les mans.  
  
M.T.F reforça que la desinfecció no és efectiva i que pot ser més perjudicial donada la 
toxicitat dels productes. En locals tancats si que es efectiva.  
Des de el servei de vigilància epidemiològica, les dades no son favorables. El 
seguiments de casos i contagis està començant a ser incontrolable.  
Han incorporat 4 tècnics per cobrir el servei de salut publica pel control de Residencies 
i Industries Alimentaries, tot i que prioritzem el seguiment i vigilància de les Residencies. 
Han arribat els tests de antígens que donen mes rapidesa en el diagnòstic. Bàsicament 
es fan en els CAP.  
 
E.F.L. pregunta quin índex de rebot hi ha a data d’avui al municipi? No hi ha resposta.  
 
Nuria Solà Bujons pregunta quin percentatge de metges i infermeres hi ha contagiats? 
I quina franja d´edat es determinada amb més risc de contagi? 
  
M.T.F.  respon  a les preguntes. L’índex de rebrot a data d´avui és de 808,54. És molt 
alt i es dispara quan un grup familiar es contagia fent pujar la xifra. La taxa de 
reproducció és del 1,87, que és alt. La incidència acumulada del 433 per 100.000 
habitants (amb aquests càlculs no estan inclosos els últims tres dies) i la franja d´edat 
amb més contagis en aquesta segona onada està entre els 22 i 58 anys.  
   
R.L.S. intervé i pregunta com està el tema dels contagis a les escoles. Comenta que les 
consultes que es facin al CAP siguin rapides, ja que encara no tenim resposta de l´ultima 
consulta que es va fer i demana agilitat en d’informació. 
 
Jordi Pujol Lozano respon dient que tenim constància de petits grups confinats, amb 
poques afectacions i controlades i que la comunicació amb el CAP, tan endarrerit, és 
per que no s’arriba a tot arreu. 
 



J.A.I. intervé i informa que Creu Roja ha fet el cribratge a les escoles de Palau que es 
van fer un total de 73 PCR a les escoles de Can Cladellas i Marinada. 
   
Nuria Solà Bujons informa que les direccions de les escoles de les escoles de Palau, 
els contagis han sigut mínims, segons es va informar al consell escolar.   
   

 
3. Informacions relatives al Consell de Participació de la Fundació Sanitària de Mollet.  
 

Jordi Pujol Lozano explica que en el darrer Consell del mes de juliol es va informar que 
l’Hospital de Mollet estan millor i estan treballant per mirar que les llistes d’espera vagin 
disminuint i es preparen per si hi ha un altre onada segueixin funcionant les activitats 
que es duen a terme a banda de la covid. Informen que amb la situació del covid, ha fet 
empitjorar les dades (no es podrà facilitar dossier per que no l’han donat) i informen que  
l’índex de rebot al Baix Vallès està a 1.45 i a dia d´avui 73 persones amb Covid. 
 
M-Ll.R. comenta que estaria bé informar, des de l’Ajuntament, de les informacions 

relatives al Hospital de Mollet que siguin d’interès pels veïns/es del municipi.  

Ens comprometem a demanar que ens facin arribar la informació i, la que sigui pertinent, 
es publicarà a XXSS. 

 
 
4. Proposta d’estatuts amb les modificacions incorporades.   

 
El Sr. Jordi Pujol explica que no hem rebut propostes per part dels membres del Consell 

i els farem arribar les propostes que fem des de la regidoria, per intentar aprovar-les en 

el següent Consell i posteriorment passar-ho al Ple municipal. 

 

 

5. Informacions relatives al Trampeig de vespa vellutina al municipi.  
 
Jordi Pujol Lozano explica que s’ha contractat  fer un trampeig de vespa velutina per 
caçar les reines durant els mesos d’octubre a novembre i si funciona, es repetirà dos 
cops l’any. De cara a la primavera s’inclourà a la licitació que s’està treballant per que 
surti mes econòmic.  
 
També comenta que participarem a unes jornades que farà la Diputació de Barcelona i 
en el proper Consell els passarem tota la informació que tinguem. 

 
6. Informacions relatives a la situació de les control de colònies de gats de carrer i les 

problemàtiques detectades amb els animals de companyia per part de l’Agent Cívic.  
 
El Sr. Jordi Pujol explica la situació del programa de colònies de gats de carrer i la 
voluntat de reactivar-ho i millorar-lo, treballant de forma conjunta amb voluntaris/es del 
municipi i intentant que sorgeixi una entitat per tal que puguin accedir a subvencions o 
algun conveni de col·laboració. L´agent Cívic ha estat treballant en el cens de colònies 
de gats.  
 
 
L’Agent cívic, en relació amb els gossos detecta incompliments de l’Ordenança 
municipal i les principals problemàtiques detectades estan relacionades amb portar els 
gossos sense lligar, els gossos de raça potencialment perillosa sense morrió i sense 
lligar i no recollir  els excrements al carrer. S’està fent una tasca de conscienciació a la 



ciutadania amb tríptics i s’està treballant per dur a terme una campanya informativa. En 
darrera instància, es passarà a sancionar.  
 
Nuria Solà Bujons pregunta per la licitació que va quedar deserta en quan a les colònies 
de gats de carrer i que cal fer un cop queda deserta.  
 
Jordi Plaza Nualart explica que quan una licitació queda deserta depenent de l’import 
de la licitació que és pot fer una segona convocatòria augmentant el pressupost i si torna 
a quedar deserta, fer una contractació menor.    
 
L.P.R.  explica que es va separar el tema de colònies gats i animals de companyia per 
que no funcionava correctament. Per aquest motiu es va fer el cens i es va procedir a 
fer la licitació per les colònies de gats. Va sortir just als voltants del Nadal i va quedar 
deserta. En tant que era el primer cop que quedava deserta i coincidint amb la 
pandèmia, es va decidir fer-ho a través d’un contracte menor.  
 
  

7. Informacions relatives a l’augment de coloms en els darrers mesos. 
 
El Sr. Jordi Pujol explica la problemàtica, agreujada durant el confinament i el fet de 
l’enderroc de “Can Lluis” i les actuacions que s’estan duent a terme. En breu tornarem 
a instal·lar gàbies de captura. 
 
L.P.R explica que a la zona de Can Lluis abans de ser enderrocat es van caçar molts 
coloms ja que era un lloc amb una gran població de coloms. S’ha detectat un augment 
de coloms a la zona urbana, coincidint amb el confinament i inclús s’ha intentat fer 
captures previ encebament i no ha funcionat. Els coloms són animals complicats de 
caçar i hem tornat a col·locar gàbies de captures i recollir les problemàtiques exposades 
pels veïns.  
 

 
8. Informacions relatives amb les incidències de rosegadors a la via publica.  

 
El Sr. Jordi Pujol explica la xarxa de clavegueram que tenim al municipi i, en funció 
d’aquesta xarxa, les problemàtiques que hi podem haver amb rosegadors o mosquits 
per barris. Aquestes problemàtiques són en funció dels embornals,  de si estan sifonats 
o no, de si tenen aigua o no en tenen. Igualment es fan actuacions a la via publica tant 
per rosegadors com per mosquits i, de cara a 2021, amb la nova licitació intentarem 
augmentar el control de mosquits els mesos d’estiu. 
 
S’explica que els productes de desratització que s’utilitzen cada cop tenen menys 
concentració de principi actiu ja que els que s’utilitzaven i eren més forts estan prohibits 
per ser contaminats. Això provoca que els productes que s’estan fent servir, no siguin 
tant agressius pels rosegadors.  
 
La Sr. Cristina Perez assenyala que es va fer en un municipi proper per disminuir la 
problemàtica de mosquits i es compromet a demanar més informació. 
M.Ll.R. intervé i informa que a la part de Can Mallol van tenir una problemàtica amb 
rosegadors que va coincidir amb construccions noves i si ha passat a altres zones del 
municipi.  
 
 
Jordi Plaza Nualart, explica com està la xarxa clavegueram a Palau i desconeix el motiu 
que hi hagi o no embornals sifònics o no. Cal tenir en compte que estem rodejats de 
bosc i camps i per tant tenim fauna natural. També exposa que es donen casos puntuals 



d’escombraries fora de lloc que provoquen que les rates vinguin a les escombraries 
inclús de zones on els contenidors estan sobre terra (que puntualment es proposa canvi 
d’ubicació dels contenidors). 
 

 
9. Propostes d’urgència. 

 
El Sr. Jordi Pujol Lozano comenta que no hi ha propostes d’urgència.  
 
 

10. Suggeriments, precs i preguntes. 
 
El Sr. Jordi Pujol Lozano comenta que no hi ha propostes d’urgència. 

 
 
 
Quan son les 21:30h  el President aixeca la sessió davant meu, la secretària del Consell, 
que estenc aquesta acta. 

   
   

   
    
    

Vist i plau     
La secretària del Consell    President/a del Consell     
    
 
 
 
Palau-solità i Plegamans, data de la signatura electrònica .  
 

Diligència de segell d'òrgan de secretaria: 

Aquest document és una còpia parcialment autèntica anonimitzada per al portal de 

transparència 
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